

## Protokoll fört vid JpK-möte via Google Meet 20211005

Närvarande: Sven Granström(SG), Göte Roman(GR), Leif Festin(LF), Björn Aspelin (BA), Folke Johansson(FJ)

Anmäلت förhinder: Anders Riddaregard (AR)

1. Mötets öppnande  
FJ öppnade mötet
2. Val av möttesekreterare  
SG valdes till sekreterare
3. Godkännande av dagordning  
Den utsända dagordningen godkändes
4. Val av justerare  
Alla mötesdeltagare justerar
5. Föregående mötesprotokoll  
Lades med godkännande till handlingarna
6. Viltspårsinfo  
GR informerade om antalet starter på viltspår

<b>Lokalklubb</b>	<b>Antal prov</b>	<b>Därav Beagle</b>
Bergslagen	<b>27</b>	<b>1</b>
Sydsvenska	<b>6</b>	<b>3</b>
Värmland/Dal	<b>76</b>	<b>20</b>
Östsvenska	<b>22</b>	<b>18</b>
Östergötland	<b>34</b>	<b>5</b>
Västerbotten	<b>5</b>	<b>1</b>
Gotland	<b>4</b>	<b>3</b>
Övriga	<b>10</b>	<b>10</b>
	<b>184</b>	<b>61</b>

7. Drevprovssäsongen  
FJ informerade om att all information inför årets säsong är utskickat till de lokala klubbarna. De olika regionerna informerade om pågående verksamhet. FJ informerade om utbildningen vi haft för fullmäktige.

8. Kommande säsong Drevprovstävlingar, Har-SM, NordM och Småhunds-SM.

Har-SM: planeringen pågår enligt plan.

NordM: planeras i Norge och vår lagledare Bo Ynger har skickat in alla uppgifter till dom norska arrangörerna.

GR informerade om planeringen för Småhunds-SM. Lagledare Ingemar Zentio, hundekipage informerade, domare återstår att få fram.

Ersättning till SM-arrangörer enligt budget 15000 kr

9. SKK Start

SG informerade om besök vid drevprov av SKK:s projektledare och Martin från Smoothcomp. Vi ser problem med appen ute i fält och vi förordar att vi som etapp 1 måste få ett protokoll att fylla i via dator.

10. Övriga frågor

Inga övriga frågor anmäldes.

11. Nästa möte

FJ kallar när behov föreligger.

12. Avslutning

FJ tackade och avslutade mötet.